#### 國立中興大學 114 學年度接受各界捐助獎助學金申請公告

- \*以申請一項獎助學金為限,重複者刪除。申請書可至下述系所或生輔組網頁下載。
- \*每個獎學金利息到期日不同,故獲獎後匯款日期依到期日而定,能接受者再申請。
- \*下列各項獎學金名額是依銀行預估利息暫定的,最終得獎名額以定存到期後實得利息而定。

#### \*收件時間:114年11月3日至11月21日17時止。請注意:至各系申請者,以各系公告為準。

- \*下列獎學金如無特別規定,新生(轉學生)用前(畢業)學校最後一學年成績申請。
- \*本獎學金由接受各界捐助獎助學金管理委員會審核,該委員會審核會議預計 114 年 12 月底召開。
- \*若符合資格申請者超過獲獎名額,將以未領其他獎助學金、家境清寒、學業成績或其他原則優先 獲獎。
- \* 獎學金常用資料取得方法與地點:
- ◎低收入戶證明:向戶籍地鄉鎮區公所申請。
- ○戶籍謄本: 向戶政事務所申請。
- ◎戶口名簿影本:把自己家的戶口名簿影印即可。
- ◎清寒證明:向戶籍地村里長申請。
- ◎所得證明及財產證明:請向各地區國稅局申請。
- ◎成績證明:註冊組外的成績自助列印機。

序號	獎學金名稱	金額	名額	申請資格及方式
1	故詹益誠同學紀念獎學金	4 仟元	4	一、限大學部學生,以應經系學生優先錄取。 二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上 三、本學年度未領其他獎學金及未受公費待遇。 四、必備文件:申請書、前學年成績證明。 五、申請方式:備齊所需文件至 <mark>應經系</mark> 申請。
2	林萬年先生獎學金	1萬元	6	一、限應經系大學部學生及本校馬來西亞僑生申請。 二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上 三、本學年度未領其他獎學金及未受公費待遇。 四、必備文件:申請書、前學年成績證明。 五、申請方式:應經系學生請至應經系申請、 馬來西亞僑生請至生輔組申請。
3	宋勉南 劉作炎 教授獎學金	3仟元	2	一、限農資學院應用經濟學系三、四年級學生申請。 二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上。 三、本學年度未領其他獎助學金及未受公費待遇。 四、必備文件:申請書、前學年成績證明。 五、申請方式:備齊所需文件至 <mark>應經系</mark> 申請。
4	陳孝祖教授 獎學金	5 仟元	1	一、限生機系大學部二、三年級學生。 二、前學年學業成績 75 分以上、操行成績 85 分以上。 三、本學年度未領其他獎學金及未受公費待遇。 四、必備文件:申請書、前學年成績證明。 五、申請方式:備齊所需文件至 <mark>生機系</mark> 申請。

	,			
				一、限水土保持學系大學部二年級以上學生。
				二、前學年學業操行成績 80 分以上。
	周恆教授 問個教授			三、家境清寒學生其學業平均成績 75 分以上,操行成績 80 分以
5	<b>獎學</b> 金	5 仟元	6	上亦可申請,但需取得教師書面證明。
	)\ <del>1</del> -3\sum_			四、本學年度未受公費待遇及未領其他獎助學金者。
				五、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				六、申請方式:備齊所需文件至 <mark>水保系</mark> 申請。
				一、限動科系二年級以上學生申請。
				二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上
				三、除修讀動物產品加工者應有一名優先外,依學業成績高低取
6	鄭謀平先生	5 仟元	1	捨之;學業成績相同以高年級優先,年級相同再以福建省籍
0	獎學金	31176		學生(請附相關證明)優先。
				四、本學年度未領其他獎助學金及未受公費待遇。
				五、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				六、申請方式:備齊所需文件至 <mark>動科系</mark> 申請。
				一、限大學部學生,以動科系學生優先錄取。
	<b>北京李泽同</b> 图	5 仟元	1	二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上。
7	故牟孝斌同學紀念獎學金			三、本學年度未領其他獎學金及未受公費待遇。
				四、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				五、申請方式:備齊所需文件至 <mark>動科系</mark> 申請。
		5 仟元		一、限動科系二年級以上學生申請。
				二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上
	7年7834日本4十33			三、本學年度已申請其他獎學金5仟元以上者不得申請。
8	陳耀錕教授		2	四、家境清寒學生,其學業成績總平均 75 分以上並取得任課教師
	紀念獎學金			書面證明者,亦可申請。
				五、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				六、申請方式:備齊所需文件至 <mark>動科系</mark> 申請。
				一、限植病系大學部學生申請。
	篮拍山墙 [			二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上。
9	簡錦忠博士 47会路段会	8 仟元	6	三、本學年度未領其他獎助學金。
	紀念獎學金			四、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				五、申請方式:備齊所需文件至 <mark>植病系</mark> 申請。
				一、限昆蟲系(三、四年級優先)及昆蟲研究所(二年級優先)學
				二、前學年學業成績 70 分以上,操行成績 85 分以上,研究所一
	佐八 光磨 生			年級學生則以大四成績為甄選條件,申請人家境清寒者(請附
10	施公益勵先生	1 萬元	2	相關證明)優先。
	紀念獎學金			三、本學年度未領其他獎助學金者。
				四、必備文件:申請書、成績證明。
				五、申請方式:備齊所需文件至 <mark>昆蟲系</mark> 申請。

11	劉慎孝教授	5 仟元	2	一、限森林系大學部二、三、四年級與研究所二年級學生申請。 二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上 三、本學年度未領其他獎助學金及未受公費待遇。
	夫人獎學金			四、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				五、申請方式:備齊所需文件至 <mark>森林系</mark> 申請。
				一、限外文系大學部(含進修學士班)三年級學生申請。
	田露蓮			二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以
4.2	孫寶珍	4仟5	2	上。
12	教授英文	佰元	3	三、本學年度未領其他獎助學金。
	獎學金			四、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				五、申請方式:備齊所需文件至 <mark>外文系</mark> 申請。
				一、限土環系四年級或土環研究所學生。
				二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上
13	盛澄淵教授	5 仟元	7	三、本學年度未領其他獎助學金。
13	獎學金	3 11 /6	,	四、學業成績最高者優先。
				五、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				六、申請方式:備齊所需文件至 <mark>土環系</mark> 申請。
14	黃盤銘教授 獎助學金	1萬元	2	<ul><li>一、本系碩士班二年級及博士班二年級以上之外籍學生(含僑生), 前學年度學業總平均達八十分以上者。</li><li>二、必備文件:申請書、前學年成績證明。</li></ul>
				三、申請方式:備齊所需文件至 <mark>土環系</mark> 申請。
		大學部	6	一、土環系大學部二、三年級或碩士班二年級學生,前一學年度
		學生		學業成績須在八十(含)以上者。
	また//〜  指地/-  -   -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -	/6000		二、碩士班學生應檢附大學畢業論文或專題研究報告,或最近兩
15	莊作權教授 路段会	元		年內發表之學術論文。
	獎學金	碩士生		三、本學年度未領土環系其他獎學金。
		/8000 元		四、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				五、申請方式:備齊所需文件至 <mark>土環系</mark> 申請。
				一、限農學院大學部學生。
				二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上。
	葛志元			三、本學年度未領其他獎助學金及未受公費待遇。
16	夏兆熊先生	3 仟元	2	四、獲獎優先順序:1.土壤或食生系2.學業成績3.操行成績4.高年
	獎學金			級。
				五、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				六、申請方式:備齊所需文件至生輔組(惠蓀堂 2 樓)申請。
			2	一、限行銷系、應經系大學部學生。
	廖士毅教授	8 仟元		二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上
17	獎學金			三、本學年度未領其他獎助學金。
	\rangle 4 ±14			四、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				五、申請方式:備齊所需文件至生輔組(惠蓀堂 2 樓)申請。

				一、大學部(含進修學士班)。
				二、限各院系二年級以上學生。
				三、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上
	柏樂公司獎學			四、家境清寒學生,其學業成績總平均 75 分以上並取得任課教師
18		5 仟元	4	古·家境有太学生,共学亲风旗総十岁73万以上业权特任研教即 書面證明者,亦可申請。
	金			
				五、本學年度未領其他獎學金及未受公費待遇。
				六、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				七、申請方式:備齊所需文件至生輔組(惠蓀堂 2 樓)申請。
				一、限大學部(含進修學士班)二年級以上學生。
				二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上,家
19	楊清欽先生	5 仟元	5	境清寒優先,但需檢附任課老師書面證明或清寒證明。
	獎學金			三、本學年度未領其他獎學金及未受公費待遇。
				四、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				五、申請方式:備齊所需文件至生輔組(惠蓀堂2樓)申請。
				一、限大學部(含進修學士班)學生,合於申請條件之退除役官
		5 仟元	6	兵子女(請附相關證明)優先。
				二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上
20	冷寶源先生			三、家境清寒,學業成績 75 分以上亦可申請,但需檢附清寒證
20	獎學金			明。
				四、本學年度未領取其他獎助學金及未受公費待遇者。
				五、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				六、申請方式:備齊所需文件至生輔組(惠蓀堂 2 樓)申請。
				一、家庭遭逢重大事故由系所推薦(須附系所證明)或最近一年
				家庭全年收入新台幣 70 萬元以下者(須附所得證明)。
				二、未受公費待遇及其他學雜費全免或減免優惠者。
21	勵學獎學金	5 仟元	7	三、未領其他獎助學金者優先。
		, -		四、必備文件:申請書、前學年成績證明、戶口名簿影本或電子
				戶籍謄本。
				五、申請方式:備齊所需文件至生輔組(惠蓀堂2樓)申請。
				一、本校生命科學系大學部二年級以上在學同學。
				二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上,且
22	陳清義教授	r H	4	無任何一科不及格。
22	紀念獎學金	5 仟元	1	三、本學年度未領其他獎學金及未受公費待遇。
				四、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				五、申請方式:備齊所需文件至生輔組(惠蓀堂2樓)申請。
				一、本校生命科學系大學部二年級以上在學同學。
				二、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上,且
	李春序教授	5 仟元	2	無任何一科不及格。
23	獎學金			三、已享有其他獎學金或公費待遇者,不得再申請本獎學金
	一个一个			四、必備文件:申請書、前學年成績證明。
				五、申請方式:備齊所需文件至生輔組(惠蓀堂2樓)申請。

24	李厚高先生紀念獎學金	5 仟元	4	一、前學年學業總平均成績 80 分以上,操行成績 85 分以上(大一新生免附操行成績)。 二、家境清寒優先,但需檢附任課老師書面證明或清寒證明 三、未受公費待遇。 四、必備文件:申請書、前學年成績證明。
25	羅雲平校長獎學金	1萬元	2	五、申請方式:備齊所需文件至生輔組(惠蓀堂2樓)申請。  一、僑生1名或國內生1名。 二、限大學部二年級以上學生,研究生不得申請。 三、僑生:前學年學業成績75分以上,操行85分以上者。 四、國內生:前學年學業總平均成績80分以上,操行成績85分以上者。 五、本學年度已請領其他獎學金一萬元(含)以上者,不得申請。 六、學業成績相同時,以操行成績高者為優先。 七、必備文件:申請書、前學年成績證明。 八、申請方式:備齊所需文件至生輔組(惠蓀堂2樓)申請。
26	曾憲英女士 獎學金	1萬元	1	<ul> <li>一、本校在學學生。</li> <li>二、前學年學業成績平均70分以上,操行成績平均85分以上, 大一新生免計操行成績。</li> <li>三、限榮民遺眷或單親家庭子女。</li> <li>四、必備文件:前學年學業及操行成績單、榮民遺眷或單親家庭子女證明。</li> <li>五、申請方式:備齊所需文件至生輔組(惠蓀堂2樓)申請。</li> </ul>
27	校友楊正德先 生紀念獎助學 金	1萬元	3	<ul> <li>一、本校大學部水土保持學系及法律系學生各一名,資訊管理學系或資訊工程學系學生一名。</li> <li>二、家境清寒學生,前學年學業總平均成績75分以上,操行成績80分以上。</li> <li>三、同一學年未受公費待遇與未受政府生活費補助及學費全額補助,未領取其他獎助學金。</li> <li>四、必備文件:申請書、前學年成績證明。</li> <li>五、申請方式:備齊所需文件至生輔組(惠蓀堂2樓)申請。</li> </ul>

### **Announcement of National Chung Hsing University 114th**

## Academic Year Scholarship Applications for Donations from

#### **Various Sectors**

- \* Applicants are limited to applying for only one scholarship. Duplicate applications will be removed. Application forms can be downloaded from the relevant departments or the Student Affairs Office website.
- \* Each scholarship may have different interest maturity dates. Therefore, the disbursement date will depend on the maturity date. Only apply if you can accept this condition.
- \*The number of scholarships listed below is based on estimated bank interest and is subject to change. The final number of awards will be determined based on the actual interest earned upon the maturity of the fixed deposits.

# \* Submission Period: From November 3 to November 21, until 5:00 PM. Please note: For applicants applying through various departments, please follow the announcements made by each department.

- \*For scholarships listed below, unless otherwise specified, new students (including transfer students) should use their final-year grades from their previous (graduating) school for the application.
- \*The scholarship applications will be reviewed by the Scholarship Management Committee for Donations from Various Sectors. The committee's review meeting is scheduled to be held in December 2025.
- \* If the number of qualified applicants exceeds the available awards, priority will be given based on criteria such as not receiving other scholarships, financial need, academic performance, or other relevant principles.
- \*Common methods and locations for obtaining scholarship-related information:
- ©Proof of Low-Income Household: Apply at the local township or district office.
- ©Household Registration Transcript: Request from the Household Registration Office.
- ©Photocopy of Household Registration: Simply make a copy of the household registration booklet for your household.
- ©Proof of Financial Need: Apply at the village or neighborhood office in your registered residence.
- ©Income and Asset Proof: Request from the local National Tax Administration office.
- ©Academic Transcript: Obtain from the self-service transcript printer outside the Registration Office.

NO.	Scholarship Name	Amount	Quota	Eligibility and Application Method
1	Zhan Yi-Cheng Memorial Scholarship	NT\$4,000	4	<ol> <li>Only undergraduate students are eligible, with priority given to students from the Department of Applied Economics.</li> <li>A minimum overall academic average of 80 points and a conduct grade of at least 85 points in the previous academic year are required.</li> <li>Applicants must not have received any other scholarships or public funding for the current academic year.</li> </ol>

				4.	Required documents: Application form and transcript of
					the previous academic year.
				5.	Application procedure: Submit the required documents to
					the Department of Applied Economics.
2	Mr. Lin Wan- Nian Scholarship	NT\$10,000	6	<ol> <li>2.</li> <li>4.</li> <li>5.</li> </ol>	Only undergraduate students from the Department of Applied Economics and Malaysian overseas Chinese undergraduate students at the university are eligible to apply.  A minimum overall academic average of 80 points and a conduct grade of at least 85 points in the previous academic year are required.  Applicants must not have received any other scholarships or public funding for the current academic year.  Required documents: Application form and transcript of the previous academic year.  Application procedure:  (1) Students from the Department of Applied Economics submit the required documents to the Department of Applied Economics.  (2) Malaysian overseas Chinese undergraduate students must submit the required documents to the Student Assistance Division.
3	Professors Song Mian- Nan and Liu Zuo-Yan Scholarship	NT\$3,000	2	<ol> <li>2.</li> <li>4.</li> <li>5.</li> </ol>	Only third- and fourth-year students from the Department of Applied Economics, College of Agriculture and Natural Resources, are eligible to apply.  A minimum academic grade of 80 points and a conduct grade of 85 or above in the previous academic year is required.  Applicants must not have received any other scholarships or public funding for the current academic year.  Required documents: Application form and transcript of the previous academic year.  Application procedure: Submit the required documents to the Department of Applied Economics
4	Professor Chen Hsiao-Tsu Scholarship	NT\$5,000	1	<ol> <li>2.</li> <li>3.</li> </ol>	Only second- and third-year undergraduate students from the Department of Bio-Industrial Mechatronics Engineering (BIME) are eligible.  A minimum overall academic average of 75 points and a conduct grade of at least 85 points in the previous academic year are required.  Priority will be given to applicants who have not received public funding or other scholarships for the current

					academic year.
				4.	Required documents: Application form and transcript of
				'-	the previous academic year.
				5.	Application procedure: Submit the required documents to
				<i>J</i> .	the Department of Bio-Industrial Mechatronics
					Engineering
				1.	Only undergraduate students (second year and above) in
				1.	the Department of Soil and Water Conservation at National
					-
				2.	Chung Hsing University. are eligible.
				۷.	A minimum academic grade of 80 points and a conduct
					grade of 80 points in the previous academic year are
	D			2	required.
	Professor Zhou			3.	Financially disadvantaged students with an average
5	Heng	NT\$5,000	6		academic score of 75 or above and a conduct score of 80 or
	Memorial				above may also apply, but must provide a written
	Scholarship			4	recommendation from a teacher.
				4.	Applicants must not have received any other scholarships
				_	or public funding for the current academic year.
				5.	Required documents: Application form and transcript of
					the previous academic year.
				6.	Application procedure: Submit the required documents to
				1	the Department of Soil and Water Conservation
				1.	Only second-year and above students from the Department
					of Animal Science are eligible to apply.
				2.	A minimum overall academic average of 80 points and a
					conduct grade of at least 85 points in the previous
				L	academic year are required.
				3.	Preference will be given to students enrolled in Animal
					Product Processing, with one spot reserved as a priority.
	Mr. Cheng				Selection will be based on academic performance; if
6	Mou-Ping	NT\$5,000	1		academic grades are identical, preference will be given to
	Scholarship				higher-year students. If year levels are the same, students
	1				from Fujian Province (please attach relevant proof) will be
					given priority.
				4.	Applicants must not have received any other scholarships
					or public funding for the current academic year.
				5.	Required documents: Application form and transcript of
					the previous academic year.
				6.	Application procedure: Submit the required documents to
					the Department of Animal Science.

7	Memorial Scholarship for the Late Mou Hsiao-Pin	NT\$5,000	1	<ol> <li>2.</li> <li>3.</li> <li>4.</li> <li>5.</li> </ol>	Only undergraduate students are eligible, with priority given to students from the Department of Animal Science.  A minimum overall academic average of 80 points and a conduct grade of at least 85 points in the previous academic year are required.  Applicants must not have received any other scholarships or public funding for the current academic year.  Required documents: Application form and transcript of the previous academic year.  Application procedure: Submit the required documents to the Department of Animal Science.
8	Professor Chen Yao-Kun Memorial Scholarship	NT\$5,000	2	<ol> <li>3.</li> <li>4.</li> <li>6.</li> </ol>	Only second-year and above students from the Department of Animal Science or Veterinary Medicine are eligible to apply.  A minimum overall academic average of 80 points and a conduct grade of at least 85 points in the previous academic year are required.  Students who have already applied for other scholarships amounting to NT\$5,000 or more for the current academic year are not eligible to apply.  Students from financially disadvantaged backgrounds with an academic average of at least 75 points and a written recommendation from a course instructor may also apply. Required documents: Application form and transcript of the previous academic year. Financially disadvantaged students must also submit a written recommendation from a course instructor.  Application procedure: Submit the required documents to the Department of Animal Science.
9	Dr. Jian Jin- Zhong Memorial Scholarship	NT\$8,000	1	<ol> <li>2.</li> <li>3.</li> <li>5.</li> </ol>	Only undergraduate students from the Department of Plant Pathology are eligible to apply.  A minimum overall academic average of 80 points and a conduct grade of at least 85 points in the previous academic year are required.  Applicants must not have received any other scholarships or financial aid for the current academic year.  Required documents: Application form and transcript of the previous academic year.  Application procedure: Submit the required documents to the Department of Plant Pathology.

				1	0.1 + 1 + 0 + 1 D + + 0 D + 1
10	Mr. Shi Gong- Yi Memorial Scholarship	NT\$10,000	2	<ol> <li>3.</li> <li>5.</li> </ol>	Only students from the Department of Entomology (priority given to third- and fourth-year students) and the Graduate Institute of Entomology (priority given to second-year students) are eligible.  A minimum academic grade of 70 points and a conduct grade of 85 points in the previous academic year are required. For first-year graduate students, the selection is based on their fourth-year undergraduate grades. Priority will be given to applicants from financially disadvantaged backgrounds (please attach relevant proof).  Applicants must not have received any other scholarships or financial aid for the current academic year.  Required documents: Application form and transcript.  Application procedure: Submit the required documents to the Department of Entomology.
11	Scholarship in Honor of Professor Liu Shen-Hsiao's Wife	NT\$5,000	2	<ol> <li>1.</li> <li>2.</li> <li>4.</li> <li>1.</li> </ol>	Only undergraduate students in their second-, third-, and fourth-year undergraduate students and second-year graduate students from the Department of Forestry are eligible to apply.  A minimum overall academic average of 80 points and a conduct grade of at least 85 points in the previous academic year are required.  Applicants must not have received any other scholarships or public funding for the current academic year.  Required documents: Application form and transcript of the previous academic year.  Application procedure: Submit the required documents to the Department of Forestry.
12	Professor Tian Lu-Lian and Sun Bao-Zhen English Scholarship	NT\$4,500	3	<ol> <li>2.</li> <li>3.</li> <li>4.</li> <li>5.</li> </ol>	Only third-year students in the Department of Foreign Languages and Literatures (day or evening programs). are eligible.  A minimum academic and conduct grade of 80 points in the previous academic year is required.  Applicants must not have received any public funding or other scholarships for the current academic year.  Required documents: Application form and transcript of the previous academic year.  Application procedure: Submit the required documents to the Department of Foreign Languages and Literatures.

13	Professor Sheng Cheng- Yuan Scholarship	NT\$5,000	7	<ol> <li>2.</li> <li>3.</li> <li>5.</li> <li>6.</li> </ol>	Only fourth-year undergraduates or master's students in the Department of Soil and Environmental Sciences are eligible.  A minimum overall academic average of 80 points and a conduct grade of at least 85 points in the previous academic year are required.  Priority will be given in the following order:  (1) Low-income households.  (2) Applicants who have been approved for direct admission to the Ph.D. program.  (3) Applicants admitted to the master's or Ph.D. programs in the department through university entrance exams, who have registered their intent to study.  (4) Applicants with the highest average academic scores. Applicants must not have received any other scholarships or financial aid for the current academic year.  Required documents: Application form and transcript of the previous academic year.  Application procedure: Submit the required documents to the Department of Soil and Environmental Sciences.
14	Professor Huang Pan- Ming Scholarship	NT\$10,000	2	<ol> <li>2.</li> <li>3.</li> <li>5.</li> </ol>	Foreign students (including overseas compatriot students) in the second year of the master's program and the second year or above of the doctoral program of the Department of Soil and Environmental Sciences  A minimum overall academic average in the previous academic year is above 80 points, may apply within the application period announced by the University.  Priority will be given in the following order:  (1) Applicants approved for direct admission to the doctoral program.  (2) Applicants who have not previously received this scholarship.  (3) Applicants with the highest average academic scores.  (4Other exceptional achievements.  Required documents: Application form and transcript of the previous academic year.  Application procedure: Submit the required documents to the Department of Soil and Environmental Sciences.
15	Professor Zhuang Zuo- Quan	Undergraduate students: NT\$6,000	6	1.	Undergraduate students in their Second- and third-year or second-year master's students in the Department of Soil and Environmental Sciences, with an academic average of 80 points or above in the previous academic year, are

	Scholarship	Master's			eligible.
	Regulations	students:		2.	Master's students must submit their undergraduate thesis,
		NT\$8,000			research project report, or academic papers published
					within the last two years.
				3.	Applicants must not have received any other scholarships
					from the Department of Soil and Environmental Sciences
					for the current academic year.
				4.	Required documents: Application form and transcript of
					the previous academic year.
				5.	Application procedure: Submit the required documents to
					the Department of Soil and Environmental Sciences.
				1.	A minimum overall academic average of 80 points and a
					conduct grade of at least 85 points in the previous
					academic year are required.
				2.	Priority for awarding scholarships is as follows:
		NT\$3,000			(1) Students from the Department of Soil and
	Mr. Ge Zhi- Yuan and Mr. Xia Zhao- Xiong Scholarship				Environmental Sciences or the Department of Food
					Science and Biotechnology.
					(2) Academic performance.
16			2		(3) Conduct performance.
					(4) Higher grade level.
				3.	Applicants must not have received any other scholarships
					or public funding for the current academic year.
				4.	Required documents: Application form and transcript of
					the previous academic year.
				5.	Application procedure: Submit the required documents to
					the Office of Student Affairs Student life division (2nd
					floor of Huisun Hall).
				1.	Only undergraduate students from the Department of
					Marketing and the Department of Applied Economics are
					eligible.
				2.	A minimum overall academic average of 80 points and a
	Professor Liao				conduct grade of at least 85 points in the previous
17	Shiyi	NT\$8,000	2		academic year are required.
- '	Scholarship		_	3.	Applicants must not have received any other scholarships
	P				or financial aid for the current academic year.
				4.	Required documents: Application form and transcript of
					the previous academic year.
				5.	Application procedure: Submit the required documents to
					the Student Affairs Office (2nd floor of Huisun Hall).

18	Bo Le Company Scholarship President	NT\$5,000	4	<ol> <li>2.</li> <li>3.</li> <li>5.</li> <li>6.</li> </ol>	Only second-year and above students from all departments and colleges are eligible.  A minimum overall academic average of 80 points and a conduct grade of at least 85 points in the previous academic year are required.  Students from financially disadvantaged backgrounds with an academic average of at least 75 points, who have obtained a written recommendation from a course instructor, may also apply.  Applicants must not have received any other scholarships or public funding for the current academic year.  Required documents: Application form and transcript from the previous academic year. Financially disadvantaged students must also submit a written recommendation from a course instructor.  Application procedure: Submit the required documents to the Office of Student Affairs Student life division (2nd floor of Huisun Hall).
19	Mr. Yang Qing-Qin Scholarship	NT\$5,000	5	<ol> <li>3.</li> <li>4.</li> </ol>	Only undergraduate students (including evening bachelor's program) in their second year or above from each college and department.  A minimum overall academic average of 80 points and a conduct grade of at least 85 points in the previous academic year are required. Priority will be given to students from financially disadvantaged backgrounds, but they must provide a written recommendation from a course instructor or proof of financial hardship.  Applicants must not have received any other scholarships or public funding for the current academic year.  Required documents: Application form and transcript from the previous academic year. Financially disadvantaged students must also submit a written recommendation from a course instructor.  Application procedure: Submit the required documents to the Office of Student Affairs Student life division (2nd floor of Huisun Hall).
20	Mr. Leng Bao- Yuan Scholarship	NT\$5,000	6	2.	Only undergraduate students (including those in the evening bachelor's program) at the University, with priority given to children of retired or discharged military personnel who meet the application criteria.  A minimum overall academic average of 80 points and a conduct grade of at least 85 points in the previous

					academic year are required.
				2	•
				3.	Students from financially disadvantaged backgrounds with
					an academic average of 75 points or above may also apply,
					but they must provide proof of financial hardship.
				4.	Applicants must not have received any other scholarships
					or public funding for the current academic year.
				5.	Required documents: Application form and t ranscripts of
					their academic and conduct scores from the previous
					academic year. The application date will be announced
					separately.
				6.	Application procedure: Submit the required documents to
					the Office of Student Affairs Student life division (2nd
					floor of Huisun Hall).
				1.	Students whose families have encountered a major
					incident, as recommended by their department or institute
		1	7		(a departmental/institutional proof is required), or whose
					total family income in the past year was less than
		NT\$5,000			NT\$700,000 (proof of income is required).
				2.	Applicants must not have received any public funding, or
	Encouragement Scholarship				full or partial tuition fee exemptions.
				3.	Priority will be given to those who have not received any
21				<i>j</i> .	other scholarships or financial aid.
				4.	-
				4.	Required documents: Application form, transcript of the
					previous academic year, and a copy of the household
					registration book or an electronic household registration
				_	transcript.
				5.	Application procedure: Submit the required documents to
					the Office of Student Affairs Student life division (2nd
					floor of Huisun Hall).
	Professor Chen Qing-Yi Memorial Scholarship	NT\$5,000	1	1.	Current second-year and above undergraduate students
					from the Department of Life Sciences.
				2.	A minimum overall academic average of 80 points, a
					conduct grade of at least 85 points in the previous
					academic year, and no failing grades in any subject are
22					required.
				3.	Applicants must not have received any other scholarships
					or public funding for the current academic year.
				4.	Required documents: A pplication form along with an
					official transcript for the previous academic year
					(including both academic and conduct grades)
				5.	Application procedure: Submit the required documents to
					the Office of Student Affairs Student life division (2nd
			<u> </u>	1	

					floor of Huisun Hall).
23	Professor Li Chun-Xu Scholarship	NT\$5,000	2	1. 2. 3. 4.	Applicants must be second-year or above undergraduate students enrolled in the Department of Life Sciences at National Chung Hsing University.  A minimum overall academic average of 80 points, a conduct grade of at least 85 points in the previous academic year, with no failing grades.  Students who have already received other scholarships or public funding are not eligible to apply for this scholarship. Required documents: Application form and transcript for the previous academic year (including both academic and conduct grades) or other relevant documents.  Application procedure: Submit the required documents to
				1.	the Office of Student Affairs Student life division (2nd floor of Huisun Hall).  A minimum overall academic average of 80 points and a conduct grade of at least 85 points in the previous
24	Mr. Li Hou- Gao Memorial Scholarship	NT\$5,000	4	<ol> <li>3.</li> <li>4.</li> </ol>	academic year are required (Freshmen are exempt from submitting a conduct grade).  Preference will be given to students from financially disadvantaged backgrounds, but they must provide a written recommendation from a course instructor or proof of financial hardship.  Applicants must not have received any public funding.  Required documents: Application form and transcript of the previous academic year. Financially disadvantaged students must also submit a written recommendation from a course instructor.  Application procedure: Submit the required documents to the Office of Student Affairs Student life division (2nd floor of Huisun Hall).
25	Luo Yun-Ping Scholarship	NT\$10,000	2	1. 2. 3.	One Overseas Compatriot Student or one domestic student. Only second-year and above undergraduate students are eligible; graduate students are not eligible to apply. For Overseas Compatriot Students: A minimum academic grade of 75 points and a conduct grade of 85 points in the previous academic year are required. For domestic students: A minimum overall academic average of 80 points and a conduct grade of at least 85

					points in the provious and demic year are are are
				<ol> <li>5.</li> <li>6.</li> </ol>	points in the previous academic year are required.  Applicants who have already received other scholarships amounting to NT\$10,000 or more for the current academic year are not eligible to apply.  In the case of identical academic grades, priority will be
				0.	given to the applicant with the higher conduct grade.
				7.	Required documents: Application form and transcript of
					the previous academic year.
				8.	Application procedure: Submit the required documents to
					the Office of Student Affairs Student life division (2nd
					floor of Huisun Hall).
				1.	Current students at the university.
		NT\$10,000	1	2.	A average academic grade of 70 points or above and an
	Ms. Zeng Xian-Ying Scholarship				average conduct grade of 85 points or above in the
					previous academic year are required. Freshmen are exempt
26				2	from the conduct score requirement
				3.	Children of veterans or single-parent families.
				4.	Required documents: Academic and conduct transcripts from the previous academic year, and proof of being a
					veteran's dependent or a child from a single-parent family.
				5.	Application procedure: Submit the required documents to
				٥.	the Office of Student Affairs Student life division (2nd
					floor of Huisun Hall).
				1.	Only undergraduate students from the Department of Soil
					and Water Conservation and the Department of Law, and
	Alumni Mr.				one student from either the Department of Information  Management or the Department of Computer Science and
					Information Engineering at the university are eligible to
					apply.
				2.	Students from financially disadvantaged backgrounds with
					an academic average of 75 points or above and an average
27	Yang Cheng-Te	<b>N</b> TTP#10 000	2		conduct grade of 80 points or above in the previous
27	Memorial Scholarship	NT\$10,000			academic year may also apply, but they must provide proof
					of financial hardship.
				3.	Applicants must not have received any other scholarships
					or public funding for the current academic year.
				4.	Required documents: Application form and transcript of
					the previous academic year.
				5.	Application procedure: Submit the required documents to
					the Office of Student Affairs Student life division (2nd
<u></u>					floor of Huisun Hall).